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Spørgsmål 

Er ministeren bekendt med, at rapporten ’Familievirksomheder i Danmark’ fra 2014, der 
er lavet af forsker Morten Bennedsen, og hvis tal regeringen bruger i lovforslaget, er ble-

vet betalt af lobbyorganisationen Vækst i Generationer, og mener ministeren, at det er 

hensigtsmæssigt at bruge tallene, herunder uden henvisning til kilden? 

 

Svar 

Jeg mener ikke, at der er noget mærkeligt i, at en sammenslutning af virksomheder yder 

støtte til forskning, så længe det ikke er støtteyderne, der fører pennen i arbejdet. Jeg har 

ingen grund til at tro, at det skulle være tilfældet med den rapport, der nævnes i spørgsmå-

let.  

 

Det bemærkes, at der er henvist til rapporten, og visse af de tal, der optræder deri, i fakta-

arket 6 ud af 10 privatansatte arbejder i familieejede virksomheder, som den 4. april 20171 blev of-

fentliggjort på Skatteministeriets hjemmeside i forbindelse med 1. behandlingen af lov-

forslaget.  

                                                      
1 http://www.skm.dk/skattetal/analyser-og-rapporter/aktuelle-skattetal/2017/april/6-ud-af-10-privatansatte-arbejder-i-

familieejede-virksomheder  
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